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Nog open staande vragen na Commissievergadering S&B – 10 november 2022
Agendapunt 8a Raadsvoorstel subsidiëring lokale omroep Dtv vanaf 2023

UdenPlusLanderd: zijn er kijkcijfers te achterhalen, zowel van de kijkers die live de uitzending volgen als van 
kijkers die naar de herhalingen kijken?
Nee, Dtv beschikt alleen over cijfers van website-bezoekers. Er wordt namelijk niet standaard 
kijkcijferonderzoek gedaan naar kijkers van lokale zenders. Uitvoering van een dergelijk onderzoek is erg 
kostbaar.

SP/PRO/VdD: waarom wordt er niet voor gekozen om Dtv de commissie- en raadsvergaderingen live te laten 
uitzenden? En heeft de portefeuillehouder deze optie besproken met Dtv?
Ja, de portefeuillehouder heeft dit besproken, zowel met Dtv áls met VideoClubMaashorst (het voormalige 
team van LanderdTV). 
Er is niet gekozen voor live uitzending van de vergaderingen door Dtv:
1. Er is voor gekozen om de commissie- en raadsvergaderingen live uit te zenden via een webcast-systeem in 

de nieuwe raadszaal. Onder andere om onafhankelijk van tv-zenders zélf te kunnen zorgen voor live 
uitzending van vergaderingen. 

2. Daarnaast worden raadsvergaderingen door weinig mensen gevolgd – het is saaie tv voor niet-ingewijden. 
En weinig kijkers betekent ook (voor Dtv): geen advertentie-inkomsten. Ter illustratie (aantallen kijkers tot 
nu toe) sinds de raad vergadert in de nieuwe raadszaal:

Datum uitzending Soort uitzending Kijkers Live gekeken Gemiddeld aantal 
minuten gekeken

3 november Raadsvergadering 59 42 59
20 oktober Raadsvergadering 30 13 20
13 oktober Comm REF en S&B gezamenlijk 34 17 53
10 oktober REF 17 4 22
6 oktober S&B 23 10 25
22 september Raadsvergadering 54 24 21
15 september REF 61 20 31
8 september S&B 68 30 15
14 juli Raadsvergadering 97 62 60

Gemiddeld per 
vergadering

49,2 24,5 34

Gemiddeld aantal kijkers per 
raadsvergadering 

60

Gemiddeld aantal kijkers per 
commissievergadering

40,6

3. Dtv opereert als onafhankelijke journalistieke organisatie, dus bepaalt zélf welke agendapunten 
nieuwswaardig zijn. Een redacteur is daarom altijd bij raadsvergaderingen en (afhankelijk van de agenda) 
bij commissievergaderingen aanwezig of volgt deze live online. Bij nieuwswaardige agendapunten 
publiceert Dtv dan onmiddellijk na de raadsvergadering een artikel op de nieuwssite van Dtv of maakt 
afspraken met betrokken portefeuillehouder en/of raadsleden voor opname van een tv-item. 

Om bij te dragen aan bekendheid en toegankelijkheid van de raad zijn we overigens in gesprek met Dtv om te 
kijken op welke effectieve en leuke manier we de belangrijkste nieuwswaardige onderdelen van de 
raadsvergadering kunnen delen met de inwoners van Maashorst (naast de reguliere nieuwsberichtgeving 
vanuit Dtv). Daarnaast is er een communicatieplan voor de raad in de maak om de zichtbaarheid van de raad 
richting inwoners te vergroten. 

Maashorst Vooruit: waarom kiest u niet voor scenario 3?
Scenario 3 heeft niet onze voorkeur, omdat Dtv naar ons oordeel met 3 nieuwsuitzendingen per week, 
aangevuld met dagelijkse online nieuwsvoorziening, al een breed (en voldoende) nieuwsaanbod biedt. De 
meerkosten van scenario 3 t.o.v. scenario 2 bedragen 22.500 euro.
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Maashorst Vooruit/Voor de Dorpen: Hoe verhouden zich de subsidiebijdragen van de andere gemeenten in het 
uitzendgebied van Dtv? Het valt met name op dat Den Bosch in verhouding tot het aantal inwoners relatief 
minder subsidieert.
Als voorbereiding op dit subsidievoorstel hebben we navraag gedaan bij onze buurgemeenten, die ook 
samenwerken met Dtv. De subsidie voor Dtv vanuit gemeente ’s-Hertogenbosch is vastgesteld voor de periode 
2020 tot en met 2023 en is teruggerekend per inwoner lager dan nu voorgesteld voor Maashorst.  Navraag 
leert dat Dtv ondertussen ook in Den Bosch een verzoek heeft ingediend om dit subsidiebedrag te verhogen. 

Maashorst Vooruit: Kan er ook via Youtube worden uitgezonden?
Dat is technisch mogelijk, maar het heeft niet onze voorkeur. Het zorgt voor extra werk en extra kosten én 
biedt geen voordelen ten opzichte van het huidige kanaal. We zullen zorgen dat het huidige kanaal beter 
vindbaar is (zie de beantwoording van de laatste vraag). 

Jong Maashorst: kunt u ervoor zorgen dat de webcast-uitzending wat beter vindbaar is op de website van 
gemeente Maashorst?
Ja, dat is al in gang gezet. Zo hebben we op de webpagina van de gemeenteraad al een verwijzing toegevoegd: 
‘Raadpleeg maashorst.bestuurlijkeinformatie.nl voor alle actuele raadsinformatie en de live-uitzendingen van 
de vergaderingen van de raad’. We zoeken nog naar andere manieren om de vindbaarheid/zichtbaarheid van 
de uitzendingen (in/op de gemeentewebsite) te verbeteren.
Ook is in het Communicatieplan voor de raad (in ontwikkeling) opgenomen dat we commissie- en 
raadsvergaderingen gaan aankondigen met een wervende, korte uitleg over een of enkele agendapunt(en) via 
de website en social media van de gemeente. Bij deze berichten nemen we uiteraard ook steeds de 
rechtstreekse link naar de uitzending mee. 


